
 
Zápis ze 8. schůze finančního výboru ze dne 07.12.2015 

 
Dne 09.11.2015 od 15.15 hod. proběhla v kanceláři vedoucího finančního odboru schůze 
finančního výboru města Hranic jmenovaného usnesením zastupitelstva města č. 21/2014 - 
ZM 2 ze dne 11. 12. 2014.  
Dle prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 5 členů, výbor tudíž je 
usnášeníschopný.  
 
 

Program:     
1. Návrh rozpočtu na rok 2015 
2. OZV č. 2/2015 o poplatku za komunální odpad 
3. OZV č. 3/2015 o místních poplatcích 
4. Návrh investic na vyřazení 
5. Různé 

 
Schůzi zahájil a řídil předseda finančního výboru Ing. Jindřich Těšík. 
 
Ad 1:  
Ing. Zemek představil návrh rozpočtu města na rok 2016. Vysvětlil členění na provozní 
a investiční rozpočet. Popsal jak příjmovou, tak výdajovou stránku rozpočtu. Upozornil, že 
součástí je i návrh rozpočtového výhledu na roky 2017-2018. 
 
Provozní rozpočet 
Dotaz pana Březíka k platům: u úřadu rozepsáno navýšení o 3% a nové zaměstnance, 
u městské policie toto není, přestože byla posílena o 2 nové strážníky. Ing. Zemek k tomuto 
sdělil, že Rada města rozhodla o snížení původně plánovaného navýšení rozpočtu MP, 
s tím, že na platy MP se výdaje snížily o 100 tis. Kč (snížení odměn), zbytek nárůstu je 
pokryt snížením ostatních položek rozpočtu Městské policie. 
Investiční rozpočet 
Ing. Těšík zdůraznil, že finanční výbor by se měl v první řadě vyjádřit k tomu, zda jsou 
v rozpočtu finanční prostředky na navrhované akce, dále upozornit na to, že některé akce 
s sebou ponesou vyvolané provozní výdaje a poté řešit jednotlivé navrhované investice. 
Další dotazy směřovaly k navrhovaným investičním akcím: příspěvek BMX ve výši 2 mil. Kč 
a bourací práce pro parkoviště ČD ve výši 3 mil. Kč. Nejsou zatím podrobnější informace 
k těmto akcím. Pan Březík upozornil na to, že ne všechny navržené akce včas prošly 
jednotlivými komisemi, sporné jsou určitě dvě výše jmenované, které se navíc týkají cizího 
majetku, nejsou připravené.  
Pan Březík dále vyjmenoval další akce, u kterých chybí podklady, popř. nejsou pro město 
potřebné, nebo existují jiné možnosti – spoluúčast cizích subjektů (kruhový objezd Slavíč, 
Severní obchvat Hranic). Například chybí akce zateplení budovy na ul. Purgešova 1399, 
která je připravena, je zde možnost dotace. Další chybějící akce, na kterou upozornila Mgr. 
Tvrdoňová, je výměna olověných rozvodů vody ve škole na Šromotově náměstí. Ing. Těšík 
zmínil protipovodňová opatření na Bečvě. V návrhu je zatím 400 tis. Na cyklostezku do 
Teplic.  
 
Závěr:   
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit návrh provozního rozpočtu na rok 
2016. 
Finanční výbor nedoporučuje zastupitelstvu města schválit návrh investičního rozpočtu na 
rok 2016 z důvodů uvedených v zápise.  
 
Ad 2:  
Ing. Zemek seznámil členy finančního výboru s obsahem obecně závazné vyhlášky 
č. 2/2015 o poplatku za komunální odpad. V návrhu je ponechána současná výš poplatku ve 
výši 600 Kč, dále je ve vyhlášce upraveno, že dlužníkem poplatku za nezletilé dítě je rodič. 
 



Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit OZV č. 2/2015 o místním poplatku 
za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů. 
 
Ad 3:  
Ing. Zemek seznámil členy finančního výboru s obsahem obecně závazné vyhlášky 
č. 3/2015 o místních poplatcích. Vysvětlil důvody změnové vyhlášky, zejm. zákonné a dále 
vůle zvýšit poplatek za psa v domech s více rozlišení poplatků v místních částech zůstává.  
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit OZV č. 3/2015 o místních poplatcích 
 
Ad 4: Vyřazení investic z majetku města.  
Z původního návrhu na vyřazení byla vyškrtnuta a ponechána v rozpracovaných investicích 
akce Parkoviště v Jaselské ulici. 
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit vyřazení investičních akcí z majetku 
města dle předloženého soupisu. 
 
Ad 5: 
a) Investiční příspěvek na veřejné osvětlení  
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit poskytnutí příspěvku na veřejné 
osvětlení spol. Ekoltes Hranice a.s. 
b) Podání žádosti o dotaci na zateplení Purgešova 1399 
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit podání žádosti o dotaci 
c) Podání žádosti o dotaci na akci Regenerace panelového sídliště Struhlovsko 
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit podání žádosti o dotaci 
d) Podání žádosti o dotaci na zateplení ZUŠ Hranice 
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit podání žádosti o dotaci 
 
 
 
Termín příští schůze: pondělí 8.2.2016  v 15.15 hod. popř. dle dohody v lednu 
 
 
Ing. Jindřich Těšík               
předseda finančního výboru    
 
 
zapsala: Ing. Petra Birnbaumová 
 


